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REPRÆSENTANTSKABSMØDE 

Aarhus Universitets-Sport, Studenternes hus, Frederik Nielsens Vej 4, Byg. 1420, 8000 
Aarhus C, www.aus.au.dk, E-mail: kommunikation@aus.au.dk 

Mødedato: 10-05-2023 kl. 19.00 

Mødelokale: Richard Mortensen Stuen, Studenternes Hus.  

Indkaldte: 
Formand: Erik Meineche Schmidt.  

18 klubber: AUS Basket, ASS, ASG, Akademisk Badmintonklub, Aarhus Studenter Roklub, 
ASV, Jysk Akademisk Fægteklub, JAI Fodbold, JAI Håndbold, Kenikan, Skakklubben 1968, 
Jydsk Akademisk Jagtforening, Aarhus Ultimate, Jydsk Akademisk Lystfiskerforening, Team 
Aarhus Floorball, Akademisk Skytteforening, Aarhus Aadventure, Aarhus Studenternes 
Cykelklub.  

Den daglige ledelse: Kathrine Løth Lysdahl, Ronja Engstad Poulsen, Johan Obenhausen 
Selmer.  

SR repræsentant: Stine Munkholm Jespersen.  

Dirigent: Jens Bundgaard 

Fraværende: Jydsk Akademisk Fægteklub, Kenikan, Aarhus Ultimate, Team Aarhus 
Floorball, Aarhus Studenternes Cykelklub.  

Dagsorden 
 

1. Valg af dirigent. 
a. Jens Bundgaard, formand for idrætssamvirket i Aarhus og AU Elite, er valgt 

som dirigent  
2. Godkendelse af referat fra sidste ordinære repræsentantskabsmøde 

a. Referatet for 2022’s repræsentantskabsmøde kan findes på AUS’ 
hjemmeside aus.au.dk 

b. Der er ingen kommentarer, og referatet er hermed godkendt.  
3. Idrætsudvalgets virksomhed ved AUS-formanden  

a. Sammendrag - Hvem er AUS?  
i. AUS er en paraplyorganisation bestående af 18 selvstændige 

idrætsforeninger med ca. 2400 medlemmer heraf er der 1250 
studerende. Hvert år modtager AUS 850.000 kroner fra Aarhus 
Universitet, der går til vores 18 foreninger samt løn til den daglige 
ledelse 

ii. AUS har i 2022 haft et underskud på 350.000 kroner, grundet 
Danmarks Største Fredagsbar og Idrætsdag, og har en egenkapital på 
ca. 335.000 kroner.  
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b. Gennemgang af Idrætsudvalget 
i. Idrætsudvalget består af følgende medlemmer; 

1. Formand: Erik Meineche Schmidt 
2. SR: Stine Munkholm Jespersen 
3. Anders Vang Bjerrum 
4. Rasmus Wrang Andresen 
5. Teis Nørgaard 
6. Sara Hai Abildtrup  

c. Gennemgang af den daglige ledelse 
i. Den daglige ledelse består af; 

1. Kathrine Løth Lysdahl (kommunikationsansvarlig) 
2. Johan Obenhausen Selmer (sportsansvarlig) 
3. Ronja Engstad Poulsen (DSFI-ansvarlig) 

d. Aktiviteter i 2022 
i. Badminton i Annexhallen  

1. Vi har haft stort succes med at udleje badmintonbaner i 
Annexhallen hver tirsdag og torsdag fra klokken 08.00-15.00. 
Det koster 50 kr/timen pr. bane og udlejes til medlemmer af 
foreningerne, øvrige studerende og medarbejdere på 
universitet.  

2. Vi har i 2022 haft en belægning på 80 % og AUS’ tilskud har 
begrænset sig til ca. 10.000 kroner. Vi forventer en stor 
opbakning til projektet ind i efteråret 2023 også.  

3. Vi overvejer at udvide aktiviteten til også at omfatte 
padeltennis, hvis vi kan finde en relevant og interesseret 
samarbejdspartner. Vi arbejder på sagen, da vi tror på, at det vil 
være et interessant tilbud for mange.  

ii. Danmarks Største Fredagsbar og Idrætsdag  
1. DSFI 2022 blev en økonomisk katastrofe. Der blev et samlet 

underskud på 600.000 kroner, dette deles med Studenterrådet. 
På trods af billetsalg (til 50 kroner stykket) og fuld hus (12.000 
deltagere) blev resultatet et underskud. Projektstyringen 
kiksede totalt, og det mest sigende er vist, at selv barerne gav 
underskud!  

2. AUS’ ansvarsområder (især oprydningen) forløb til gengæld 
godt, og der er grund til at tro, at dette også fremover vil blive 
afviklet med ”færre tårer” end tidligere.  

3. På trods af årets erfaring med DSFFI har vi besluttet at gå ind i 
DSFI 2023 på de sædvanlige vilkår. Vi går selv mere ind i den 
samlede projektledelse, og der bliver tale om en større grad af 
professionalisering af afviklingen.  

iii. Associerede foreninger 1 
1. Som drøftet sidste år har vi nu tilknyttet en række associerede 

foreninger til AUS. Der er tale om foreninger, der giver et 
økonomisk favorabelt medlemstilbud til studerende, og ikke 
mindst en gang årligt laver et særligt arrangement for 
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studerende Vi har indtil videre kun gode erfaringer med denne 
ordning.  

2. Foreningerne bliver primært omtalt på AUS’ hjemmeside, og de 
modtager ikke økonomisk tilskud fra AUS.  

iv. Associerede foreninger 2 
1. 5 associerede foreninger; 

a. Aarhus Tigers 
b. Aarhus Beachvolley Club  
c. Discgoldklubben Opdrift  
d. Mollerup Golfklub 
e. Roundnet Aarhus  

2. Vi kan samlet konkludere, at det er taget godt imod og vi vil 
fortsætte med dette, såfremt der er interesse for det til anden 
side.  

v. Øvrigt 
1. Vi arrangerede en succesfuld tur til Marokko i starten af april 

2023. Arrangementet forventes fremover gennemført årligt 
(omkring påske) 

2. Vi deltager igen i år i planlægning og afvikling af AU RUN, som 
afholdes lørdag d. 20. maj 2023.  

3. Vi har af universitet fået tilladelse til at indføre betegnelsen AU 
SPORT som uofficielt alternativ til ”AUS” 

4. Gymnastisk (ASG) har forespurgt om de af likviditetshensyn kan 
få udbetalt deres tilskud fra AUS (eller noget af det) tidligere 
end ultimo december.  

a. Gymnastikforeninger har indtægter i start september. 
Det er fint at tage hensyn, men det er ikke sikkert, at 
dette kan lade sig gøre. Det er ikke et urimeligt ønske og 
at vi kan gøre det og stadig holde vores likviditet på 
plads, så vil vi gerne gøre det.  

b. Erik Meineche Schmidt (formand) spørger til, om der er 
andre foreninger, der er interesserede i dette. Aarhus 
Studenter Gymnastik svarer hertil, at de har et skævt 
regnskabsår. Udgifter hele året. Har ikke gennemskuet, 
at alle indtægter er brugt og står med regninger, der 
ikke kan betales. Er blevet rykket for regninger.  

c. Aarhus Studenter Gymnastik har spurgt AUS om det er 
muligt at få aconto på forskud i stedet for den 31. 
december 

d. Erik Meineche Schmidt (formand): Svaret afhænger af, 
om andre er interesserede i dette? 

e. Aarhus Studenter Roklub: Er det en engangsting eller 
fremadrettet? 

f. Aarhus Studenter Gymnastik: Det er en engangsting. Det 
vil blive rettet op på fremadrettet. En stor del af udgifter 
går til halleje grundet inflation + gas og elpriser. Kun et 
”2023 problem”.  
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g. Erik Meineche Schmidt (formand): Er der andre 
foreninger, der har problemer af denne karakter?  

h. Det er der ikke!  
5. Spørgsmål til DSFI underskud  

a. Aarhus Studenternes Svømmeklub: Hvordan kan det gå 
så galt, at underskuddet ender med at blive så stort? 

b. Johan Obenhausen Selmer (AUS): Det drejer sig om, at 
der er gået rigtig meget galt. Vedkommende som var 
ansvarlig, er røget ud igen. Der er nogle, der har et 
økonomisk ansvar.  

c. De ting der gik alt var blandt andet, at der var udgifter, 
som var uforudsete i miljøet, f.eks. el, sikkerhed, 
materiale generelt, steg mere end vi havde regnet med.  

i. Fatale fejl ifm. baren - indkøb, som var 
unødvendige, og som blev beskadiget fordi de 
ikke blev opbevaret rigtigt.  

ii. Skadede varer - herunder alkoholiserede 
energidrikke.  

iii. Grundet beskadigelse kunne det ikke sendes 
tilbage, hvorfor det bidrog til et underskud. Man 
stod med produkter, som både var uinteressante, 
og som var våde fordi, at det ikke var opbevaret 
korrekt.  

d. Prissætning på varerne er sat dårligt 
i. Drinks på fustage var sat meget lavt ift. hvad det 

kostede. Barpersonale ikke uddannet korrekt. Når 
der bruges isterninger i stedet for knus is kunne 
der være mere væske i glasset, hvilket også 
bidrog til underskuddet.  

e. Disse fejl dækker mere end det underskud, der er lagt op 
til. Det er svært at sige, hvordan dette kan gå så galt. Vi 
har også en rolle i, at det ikke er gået som det skulle. Vi 
er nok blevet for vante til at vi har haft styr på tingene og 
dermed en tillid til, at det ville gå godt igen. Når vi ser 
tilbage, kan vi godt se, at det skulle vi ikke have gjort. 
Derfor ser vi også ind i DSFI 2023 med en bevågenhed 
omkring, at dette ikke sker igen i år.  

f. Aarhus Studenternes Svømmeklub: Vi kan simpelthen 
ikke forstå, at dette kan ske. Man kan ikke bare regne 
med, at dette gøres korrekt, uden selv at gøre noget. Og 
hvorfor er vi ikke blevet orienteret om dette noget før? 

g. Erik Meineche Schmidt (formand): Selvfølgelig er det 
vanvittigt, men hvorfor vil du have orienteringen i 
september i stedet for nu. På daværende tidspunkt 
vidste vi ikke noget om størrelsesordenen. Der 
sværmede tal rundt længe.  
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h. Aarhus Studenter Volley: Bestyrelsen sad længe og 
kunne ikke få et svar fordi der ikke var en klar 
udmelding. Det tog lang tid at finde ud af, hvad der var 
gået galt og hvor stort underskuddet egentlig var.  

i. Erik Meineche Schmidt (forman): Vi har hvert år delt 
opgaverne sådan, at regnskab, økonomi, barer og musik 
har ligget hos Studenterrådet, mens AUS har stået for 
den idrætslige del.  

j. Aarhus Studenternes Svømmeklub: Dette er jo aldrig sket 
før! Jeg kan blive bekymret, når du siger, at der er nogle i 
år du ”tror” kan bestyre barerne.  

k. Erik Meineche Schmidt (formand): I år er det folk, der er 
vant til at bestyre barer 

l. Johan (AUS): Vi har hentet folk ind, der normalt bestyrer i 
nattelivet. Barsalg skal ikke være den primære indtægt i 
år. Vi lægger et budget, hvor variable indtægter er 
variable indtægter.  

m. Erik Meineche Schmidt (formand): Vi kan ikke tolerere at 
barerne ved sådan et arrangement går i underskud.  

n. JAI håndbold: Vi har sat priserne op generelt.  
o. Erik Meineche Schmidt: I 2021 hentede vi et overskud til 

begge foreninger.  
p. Studenterrådet: Stine fra Studenterrådet sidder i 

styregruppen i DSFI. Der kan loves, at det er dygtige og 
kompetente mennesker, som er ude i god tid i år ift. 
sidste år. Gode aftaler, styr på sikkerheden, god 
kommunikation med folk, der er vant til at afholde 
festivaler, blandt andet smukfest. Der lægges stort fokus 
på at overholde budgetter.  

q. Jens Bundgaard: Flere spørgsmål eller kommentarer til 
DSFI?  

r. Generelt enighed fra repræsentantskabsmødet om, at 
der skal være styr på det.  

6. Jens Bundgaard: Nogle kommentarer til det øvrige punkt? 
a. Jydsk Akademisk Forening: Fedt, at vi har associerede 

klubber. Husk at opdatere slides til studiemesser osv. så 
folk får øje på dem.  

4. Fremlæggelse af AUS’ regnskab og budget 
a. Erik Meineche Schmidt (formand): Regnskabet ligger på bordet foran jer. Det 

er underskrevet af revisorer og samtlige bestyrelsesmedlemmer 
i. Understreger, at der er underskud grundet DSFI à Ser dette som en 

manglende indtægt.  
ii. Udgifter:  

1. 550.000 som det normale aconto beløb til klubberne - i år var 
det dog, grundet DSFI-underskud kun 500.000 kroner.  

2. Vi klarer den på trods af underskuddet. Erik Meineche Schmidt 
ser ikke, at der sker en yderligere reduktion.  
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iii. Aarhus Studenter Gymnastik: Hvis der skulle ske yderligere reduktion, 
vil man så få det at vide i OK tid? 

1. Erik Meineche Schmidt (formand): Ja, hvis det er alvorlige 
reduceringer, vil I selvfølgelig få det at vide. Problemet er jo, at 
vi ved, at vi får 845.000 kroner. Det der kan flytte noget for os, er 
DSFI. Dette ved vi som regel først til det næste forår.  

2. Aarhus Studenternes Svømmeklub: Hvornår laver I budget? 
a. Erik Meineche Schmidt (formand): Vi laver ikke et formelt 

budget. Disse beløb har varieret lidt fra år til år, men intet 
formelt.  

b. Aarhus Studenternes Svømmeklub: Vi laver budget hvert 
år. I burde også have budget for tur til Marokko og DSFI.  

c. Erik Meineche Schmidt (formand): Jeg mener stadig at vi 
er en faktor 10 væk fra, hvad der skete her.  

3. Erik Meineche Schmidt (formand): I badmintonhallen har vi 
givet et tilskud til leje af hallen. Indtægterne dækker ikke fuldt 
ud, men igen efter Eriks opfattelse er dette et beløb af en ok 
størrelsesordning.  

4. Skiftede klubmodul ud med Zakobo/Holdsport. Alle er vist med. 
Har kostet lidt penge. Øget vores udgifter med 15.000 kroner. 
Negative renter har der også været.  

5. Ender i et resultat på -324.420 kroner 
iv. Jens Bundgaard: Der er allerede spørgsmål:  

1. Akademisk Skytteforening Aarhus  
a. Lønudgifter er steget med cirka 20 % fra 2021-2022, 

hvordan kan det være?  
2. Erik Meineche Schmidt (formand): Der blev ansat en person, 

hvis eneste hovedopgave var at koncentrere sig om DSFI. Der 
er tre personer i den daglige ledelse, som alle er studerende. 
De kræfter der nu har kostet lidt, blev brugt på idrætsdagen og 
oprydning.  

3. Erik Meineche Schmidt (formand): Vi kommer tilbage til noget 
der ligner 210-220.000 tusinde til lønudgifter til den daglige 
ledelse.  

a. Akademisk Skytteforeninger Aarhus: Er det ikke meget, 
at løn udgør 25 %? Der er jo ingen i foreninger, der får 
løn?  

b. Aarhus Studenter Gymnastik: De synes, at det er fair, at 
der er lønnede ansatte i AUS. Vi (foreningerne) får kun 
tilskud fra AUS. Hvis dette skal køres rundt, skal der også 
være nogen, der skal varetage alle opgaver angående 
foreningerne.  

4. Aarhus Studenter Roklub: 
a. Ift. badminton - clasher det ikke med 

badmintonklubben? Vil det ikke være fordelagtigt for 
dem at drive det tilbud, som AUS udbyder? Derudover 
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bør prisen på baneleje måske sættes op, så det går i nul 
i stedet for de tilskud på 10.000 kroner. 

b. Johan (AUS): Belægningen er nu over hvad vi betaler 
generelt. Vi stiller ketchere og bolde til rådighed (og har 
dermed lidt udgifter forbundet med dette) - vi har haft 
700 individuelle bookinger og op mod 1500 individuelle 
spillere forbi - som primært alle er studerende.  

5. Aarhus Studenter Volleyball: Det tilskud, som AUS får fra AU, 
skal det genforhandles? 

a. Erik Meineche Schmidt (formand): Jeg tror, da jeg kom til 
for længe siden, at det lå på 900.000. De sidste år har 
det ligget på 845.000 kroner, hvad der måtte komme 
igen, ved vi ikke. Man er i en situation, hvor vi skal spare.  

b. Aarhus Studenter Volleyball: Kan det risikeres, at AUS slet 
ikke får tilskud? 

c. Erik Meineche Schmidt (formand): Nej, det kan jeg ikke 
forestille mig, at der bliver rørt ved.  

5. Beretning fra foreningerne om det forløbne år  
a. AUS basket:  

i. AUS’ baskets sæson går fra sommer (september) til nu (maj, hvilket er 
forløbet fint. Har været nødsaget til at nedlægge damehold og har 
derfor 2 damehold og 3 herrer hold. Møder udfordringer ift. 
rekruttering af trænere og frivillige generelt.  

ii. Vil øge fokusset på rekruttering af studerende. De nuværende 
medlemmer i klubben bliver ældre og ældre, og der kommer ikke 
rigtig nye studerende 

iii. Medlemstal: Omkring 110  
b. Jydsk Akademisk Jagtforening: 

i. Har haft et godt år med rekordmange aktiviteter. Et lille underskud, da 
de har investeret i mere materiel, bl.a. en jagtbåd, så der kan jages på 
havet.  

ii. I gang med et rullende formandsskifte, hvor David der har været 
formand, er ved at overgive formandskabet til Lars  

iii. Medlemstal: Ikke noget overblik. Omkring 40 aktive medlemmer, 
derudover en masse inaktive medlemmer.  

c. JAI fodbold: 
i. Det har været et godt år. Har pt. 7 hold og lige fået et nyt damehold, 

heraf 20 flere studerende end sidste år.  
ii. Generelt et godt sponsorår. Har lige indgået en sponsor aftale med 

SportDirect  
iii. Har haft lidt problemer ift. holdsport. Klubben har ikke opkrævet nok i 

kontingenter men har lavet et nyt system, så kontingenter betales, så 
klubben får det, som der budgetteres til 

iv. Medlemstal: 200   
1. Har lavet en ny holdsport funktion, hvor man gøres inaktiv efter 

14 dages prøveperiode og så kan man ikke melde sig til 
træningerne, medmindre man betaler sit kontingent.  
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d. Akademisk Skytteforening Aarhus:  
i. Optager nye medlemmer en gang om måneden, så folk kan 

instrueres samlet. Den første tirsdag i hver måned. De betaler 100 
kroner for instruktionen, og hvis de bliver medlemmer, trækkes disse 
100 kroner fra deres første kontingent. Omtrent halvdelen bliver 
medlemmer efter instruktionen. 

ii. Afholder gæstearrangementer som tiltrækker medlemmer i ny og næ. 
Dette luner også i en frivilligforening. Der er ingen ellers indtægter 
udover kontingenter, som er ret lavt.  

iii. Aktiviteter à Universitetsmatch mellem KBH, Oslo og Aarhus hvor man 
besøger hinanden og skyder. Har været aflyst grundet corona i 2020 
og 2021. Det har været svært at få op at køre igen i 2022. Skulle 
afholdes i Oslo. I år afholdes det i København og bliver det store 
højdepunkt.  

iv. Klubben har lige investeret i nye våben.  
v. Medlemstal: 110 

e. Aarhus Studenter Roklub 
i. I gang med kontigentopkrævning. Men fortsætter succesen fra sidste 

år ift. at optage nye medlemmer.  
ii. Har to instruktionsdage, hvor man skal deltage på en af dem, for at 

kunne blive medlem. Omkring 40 deltagende på disse dage. Klubben 
har venteliste for nye medlemmer - dette har set sådan ud de sidste 3 
år. En stor del af klubbens medlemmer er studerende.  

iii. Der har været snak i mange år ift. nye klublokaler, men dette er ikke 
kommet nærmere.  

iv. Medlemstal: 200 aktive 
f. Aarhus Studenter Volley  

i. Klubbens sæson løber fra september til april. Har i 2022 haft færre 
hold end hvad klubben plejer at have. Dette skyldes, at der mangler 
trænere til at varetage opgaverne. Dette ser dog mere positivt ud ift. 
den nye sæson.  

ii. Har fortsat to ligahold, som spiller i den bedste række i DK. Vandt i 
2022 årets frivillighedspris - glade og stolte over dette. Derudover har 
klubben vundet bronze til pokalturnering og lige vundet DM gul for 
første gang i 32 på damesiden.  

iii. Satser på at ansætte en sponsorsøger. Dette bærer frugt og klubben 
håber, at det er noget som kan skabe noget på den længere bane.  

iv. Skal spille med ved Challenge Cup som er en europæisk forening. 
Forsøger at komme lidt ud i Europa.  

v. Medlemstal: 350  
vi. Spørgsmål:  

1. JAI Håndbold: Hvordan med lønvilkår til den 
sponsoransvarlige? 

a. ASV: 2000 kroner om måneden. Får 10 procent af de 
sponsorater, som han får ind. Kan blive til mange penge, 
hvis man er god til det. Han er ikke spiller i klubben 
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endnu. Har en lille viden om volleyball. Han er god til at 
sælge et godt produkt og skrive fondsansøgninger.  

g. Aarhus Adventure:  
i. Hygger sig i klubhuset og har en masse træninger. Afholder løb - 

adventurerace en gang imellem, hvilket giver lidt tilskud. Tager på 
forskellige turer rundt omkring. Har derudover været gode til at søge 
fonde og få nyt grej ind.  

ii. Medlemstal: 50-60 betalende medlemmer, 20 aktive medlemmer  
h. JAI håndbold:  

i. Haft en blandet sæson bestående af 4 herrehold og 5 damehold. 
Svært at finde trænere til herrehold, men på trods af dette, en fin 
økonomi. Rykker ikke ned i år.  

ii. Medlemstal 120-130 aktive 
i. Aarhus Studenternes Svømmeklub:   

i. Stævne i Flensborg med gode medaljer. Klubben fylder 75 år i år, 
hvilket skal fejres.  

ii. Medlemstal: 450-500 aktive medlemmer 
j. Aarhus Studenter Gymnastik:  

i. God sæson udover økonomisk. Næste år oprettes to nye hold - et 16+ 
hold og et nyt fitnesshold (jumping fitness på trampoliner). Foreningen 
har lige afholdt den årlige forårsopvisning, hvilket gik godt. Er også 
udfordrede på rekrutteringen af trænere. Har været presset på 
bestyrelsesniveau, men forventer at komme ovenpå igen når der 
kommer styr på økonomien.  

ii. Medlemstal: 404 medlemmer fordelt på 13 gymnastikhold og 2 
fitnesshold 

k. Skakklubben af 1968 
i. Det kører som i 1968. Sidder i Studenterhuset hver mandag, hvor der 

er undervisning i en time og så afholdes der forskellige turneringer.  
ii. Det kører for skak i de her år. Corona gav et godt ”skakboom”  
iii. Holdskak à 8 mandshold. Deltog i divisionsturneringen og skakligaen. 

Alle hold er lykkedes med at vinde deres grupper.  
iv. Medlemstal: 102 medlemmer  

l. Jydsk Akademisk Lystfiskerforening 
i. Haft et hårdt efterår og vinter. Fiskeriet har været svært. Det er 

begyndt at blive bedre i vejret, så fiskene kommer frem. Har købt ny 
båd, så nu har foreningen 2 både.  

ii. Normalt afholdes der en årlig fiskekonkurrence i unisøen, det er blevet 
aflyst.  

iii. Medlemstal: 50 
6. Indkomne forslag og særlige meddelelser 

a. Ingen indkomne forslag og særlige meddelelser  
7. Valg af medlemmer til idrætsudvalget  

a. Valg til idrætsudvalget  
i. Det nuværende idrætsudvalg blev valgt til sidste års 

repræsentantskabsmøde 
ii. Sara Hai Abildtrup, Volleyball (modtager genvalg) 
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iii. Rasmus Wrang Andresen, Fiskeri (modtager genvalg) 
iv. Anders Vang Bjerrum, Adventure (modtager genvalg) 
v. Stine Munkholm Jespersen, Studenterrådet 
vi. Teis Nørgaard, Hånd (modtager genvalg) 
vii. Erik Meineche Schmidt, Formand 
viii. Suppleant: Frank Richard Semakula, Fodbold 
ix. Suppleant: Erik Linder, Kenikan 

1. Begge suppleantposter er på valg.  
a. Der skal vælges to suppleanter for 1 år. Heraf vælges 

følgende suppleanter:  
i. Sofie Kousted fra JAI Fodbold  
ii. Casper Lund Pedersen fra AUS Basket  

x. Erik Meineche Schmidt (formand): For at får det formelle på plads, 
vælges Teis Nørgaard og Sara Hai Abildtrup for 1 år og Anders Vang 
Bjerrum og Rasmus Wrang Andresen for 2 år.  

8. Valg af 2 kritiske revisorer, samt 1 revisorsuppleant  
a. Kritiske revisorer - får forelagt budgetter, bilag og dokumenter for at sikre at 

økonomien i AUS stemmer.  
i. Marie Dall (modtager genvalg) 
ii. Camilla Jessen  
iii. Alfred Buksti fra Jydsk Akademisk Forening melder sig som kritisk 

revisor og overtager pladsen fra Camilla Jessen.  
b. Suppleant  

i. Lotte Seirup (modtager genvalg som suppleant) 
9. Eventuelt  

a. Aarhus Studenter Roklub: Kører Mandags Move stadig?  
i. Johan (AUS): Nej, det dalede meget efter corona.  

1. Det kommer til at blive et andet koncept, at vi kommer ud til jer, 
i stedet for, at I kommer til os.  

b. Jens Bundgaard: Tak for god ro og orden!  
 
 
 


